
 Zápisnica 

zo 14. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 22.10.2021  

vo veľkej sále kultúrneho domu o 18.00 hod. 

  

Prítomní:  Starosta obce: Ing. Marián Paulisz  

 

                   Poslanci OZ: Mgr. Peter Gálik, Patrik Gyepes, Peter Lüley, Mgr. Miloš Tigyi 

 

Neprítomní: Ing. Mário Šranko – ospravedlnený. 

                    Norbert Gyepes, Ing. Dušan Lydik oznámili meškanie, zo začiatku zasadnutia  

                    sú ospravedlnení.  

Program: 

                 1. Otvorenie. 

                 2. Procedurálne úkony – (prerokovanie a schválenie programu rokovania, určenie  

                     zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie).                    

                 3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

                 4. Prerokovanie Dodatku č. 8  o zriadení druhej vyučovacej triedy na obdobie od 

                     1.9.2021 do 31.8.2022 a do 31.8.2023. 

                 5. Prerokovanie kúpnej zmluvy na pozemky patriace do konkurznej podstaty  

                     úpadcu. 

                 6. Prerokovanie žiadosti o odkúpenie časti pozemkov vo vlastníctve obce.  

                 7. Pridelenie nájomného bytu. 

                 8. Prerokovanie plánovaných projektov v rámci Regionálneho združenia  

                     Dolná Nitra.  

                 9. Rôzne.  

               10. Sumarizácia prijatých uznesení. 

               11. Záver.  

1. Otvorenie. 

Starosta obce Ing. Marián Paulisz otvoril rokovanie OZ, privítal všetkých prítomných poslancov, 

p. kontrolórku, zamestnankyne obecného úradu a hostí z radov obyvateľov. 

Na základe účasti poslancov na zasadnutí OZ, starosta obce skonštatoval uznášaniaschopnosť 

zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré zároveň zahájil.  

2. Procedurálne úkony – (prerokovanie a schválenie programu rokovania, voľba  návrhovej 

komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky) 

Poslanci boli  informovaní o bodoch  programu určených na prerokovanie s tým, že  program bude 

doplnený so zmenou o Dodatok č. 5 k zmluve o výkone kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

pre viaceré obce, o diskusiu s udelením slova prítomným z radu obyvateľov obce, čím sa posunie 

aj poradie bodov programu na prerokovanie.  

Program (nižšie uvedený), vrátane doplňujúcich zmien je nasledovný na hlasovanie: 

                 1. Otvorenie. 

                 2. Procedurálne úkony – (prerokovanie a schválenie programu rokovania, určenie  

                     zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie).                    

                 3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

                 4. Prerokovanie Dodatku č. 5 k zmluve o výkone kontrolnej činnosti hlavného  

                     kontrolóra pre viaceré obce. 

                 5. Diskusia – s udelením slova prítomným z radu obyvateľov obce.  

                 6. Prerokovanie Dodatku č. 8  o zriadení druhej vyučovacej triedy na obdobie od 

                     1.9.2021 do 31.8.2022 a do 31.8.2023. 

                 7. Prerokovanie kúpnej zmluvy na pozemky patriace do konkurznej podstaty úpadcu. 



                 8. Prerokovanie žiadosti o odkúpenie časti pozemkov vo vlastníctve obce.  

                 9. Pridelenie nájomného bytu. 

                10. Prerokovanie plánovaných projektov v rámci Regionálneho združenia  

                      Dolná Nitra.  

                11. Rôzne.  

                12. Sumarizácia prijatých uznesení. 

                13. Záver.  

Hlasovanie: za: 4                     Proti: 0                Zdržal sa: 0   

V rámci tohto bodu starosta obce dal návrh na zloženie návrhovej komisie a overovateľov 

zápisnice. Poslanci OZ schválili návrhovú komisiu v zložení: Patrik Gyepes, Mgr. Miloš Tigyi 

a  overovateľov zápisnice: Mgr. Peter Gálik, Peter Lüley. Starosta obce  za zapisovateľku určil 

Helenu Lacovú a Mgr. Máriu Beneovú. 

      Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schvaľuje návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice. 

      Hlasovanie: za: 4                     Proti: 0                Zdržal sa: 0   

      3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

Uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva prečítala p. ekonómka. 

4. Prerokovanie Dodatku č. 5 k zmluve o výkone kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

pre viaceré obce. 

Pani kontrolórka informovala všetkých prítomných o predmetnom Dodatku č. 5 k zmluve o výkone 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra pre viaceré obce. Kontrolórka svoju činnosť vykonáva pre 

viaceré obce, ako napr. Obec Poľný Kesov, Dubník, Veľký Lapáš. V našej obci p. kontrolórka 

Mgr. Magdaléna Dojčanová svoju funkciu vykonáva na 20 % úväzok zodpovedne a starosta obce 

dal Dodatok č. 5 k zmluve o výkone kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra pre viaceré obce Ing. 

Magdaléne Dojčanovej poslancom na hlasovanie. 

Hlasovanie: za: 4                   Proti: 0                Zdržal sa: 0   

5. Diskusia – s udelením slova prítomným z radu obyvateľov obce. 
(Počas diskusie sa na zasadnutie obecného zastupiteľstva dostavil poslanec Ing. Dušan Lydik). 

a) Starosta obce udelil slovo obyvateľke obce p. Beáty Magovej, Dolné Obdokovce č. 376, ktorá 

upozorňovala na problém súvisiaci s chovom hydiny na pozemku p. Jaroslava Kotreca, ktorý chová 

na svojom pozemku veľké množstvo domácej hydiny neprimeraným spôsobom. Hydinu chová v 

bezprostrednej blízkosti rodinných domov a dvorov. Takýto chov je sprevádzaný nepríjemným 

zápachom nielen zo samotnej hydiny, ale najmä nedostatočnou  hygienou pri odstraňovaní 

exkrementov a uhynutých zvierat. Z roka na rok je táto situácia horšia a v podstate päť rodín 

žijúcich v blízkosti jeho pozemku, kde chová hydinu je obmedzovaná pri využívaní svojich dvorov, 

altánkov, bazénov, pri vetraní, nakoľko zápach a hmyz sa dostáva do ich rodinných domov. Hrozbu 

vidí aj v premnožení potkanov, ktoré sa dostávajú do ich dvorov a úžitkových záhrad. Potkany sú 

prenášačmi rôznych infekčných chorôb a z toho dôvodu majú obavy o ich zdravie ako aj o zdravie 

svojich detí. Ďalej pripomenula, že sa viackrát snažili v rámci dobrých susedských vzťahov riešiť 

túto situáciu, avšak každá komunikácia s p. Kotrecom skončila z jeho strany arogantne, urážkami 

a osočovaním. Ďalej žiada o vypracovanie Všeobecne záväzného nariadenia, v ktorom by sa 

obmedzilo maximálne množstvo chovanej hydiny, určila minimálna vzdialenosť od hraníc 

pozemkov a aby sa o nich riadne starali. Dodala, že určite nie je proti chovu hydiny, zvierat, ak sa 

o nich majitelia starajú  tak, aby ostatným neznepríjemňovali život. 

Starosta sa vyjadril, že tento problém riešili aj pred dvomi rokmi, prejednávali spolu aj s p. 

Krakovíkovou, ktorá sa tiež sťažovala na chov zvierat na pozemku  p. Kotreca. Viackrát bol u neho 

na dvore, aby ho usmernil, vyzvali sme ho na nápravu a ako viete aj hygiena vykonala kontrolu, 

ale daný problém naďalej pretrváva. Z dôvodu správneho spracovania VZN, zapracovania 

usmernení, práv, požiadaviek, povinností chovateľov hydiny, hospodárskych zvierat a aby sme ho 

“vedeli používať” vyžaduje viac času, ale od 1. januára - od budúceho roku bude VZN právoplatné. 



Po jeho vyvesení, teda ešte pred hlasovaním jeho prijatia, každý môže dané VZN pripomienkovať, 

podať svoje návrhy so zmenami, ktoré budú prejednávané.   

Zástupca starostu obce Mgr. Peter Gálik dodal, že nie je na obci jednoduché  pri chove hydiny a 

zvierat určiť odstupy od susedných nehnuteľností  tak, aby to vyhovovalo každému. Obraz dediny 

treba zachovať a v tomto prípade to nie je jednoduché. 

b) Starosta obce udelil slovo ďalšiemu obyvateľovi obce p. Františkovi Gyepesovi, Dolné 

Obdokovce č. 73, ktorý sa pýtal na zemné práce vykonávané za nájomným bytovým domom so 

súp. č. 89. Žiadal vysvetlenie v tejto veci ako i p. Benedikt Matyó, Dolné Obdokovce č. 84. 

Starosta obce odpovedal, že sa jedná o výsadbu zelene, stromov na základe projektu na danom 

pozemku vo vlastníctve obce, vrátane úpravy, zmiernenia svahu za NBD na obecnom pozemku, 

ktorý bol zameraný a podľa toho bola vykonaná výsadba stromov. 

P. Matyó sa vyjadril, že to nikdy nebol obecný pozemok, na mape uvidíte, že tam bol potok, z 

pozemkov ubrali, aby potok mal kade ísť. My sme tam mali úrodu, pozemok  sme užívali, pestovali 

na nej plodiny a teraz na určitej časti sú Vami vysadené stromy. 

P. Gyepes dodal, že tiež  naďalej mienia pozemok užívať, sadiť a ešte nám obec bez oznámenia 

vyrúbala aj strom, orech, ktorý tam bol. Zároveň sa pýtal, či si môže pozemok odkúpiť. 

Starosta sa vyjadril, že daný pozemok sa stal vlastníctvom obce ešte v roku 2001 a to pri zameraní 

výstavby nájomného bytového domu č. 89. On ešte starostom nebol a teraz sa presne vytýčili 

hranice tejto parcely z dôvodu výsadby stromov, ktoré zasahujú do obyvateľmi obrábaných 

pozemkov, teda niektorí občania na tomto pozemku obhospodarujú pôdu. V podstate časť 

pozemku, ktorú používajú je vlastníctvom obce a dodávam, že strom bol v zlom zdravotnom stave, 

ohrozoval bezpečnosť obyvateľov a nepodliehal ohlasovacej povinnosti. 

Čo sa týka odkúpenia pozemku, je nutné podať žiadosť na obecné zastupiteľstvo.  

Aj v minulosti boli prípady, keď obyvatelia obce nemali vysporiadané pozemky a obec im vyšla v 

ústrety  a dané sa doriešilo. Teraz tiež nájdeme vhodné riešenie k spokojnosti oboch strán.  

P. Poslanec Ing. Dušan Lydik dodal, že vlastníctvo tohto pozemku nemôže byť spochybnené, ale 

druhá vec je, kto ho užíva. Pri výstavbe NBD v r. 2001 – 2002 bol geometrický plán, ktorý zahrnul 

aj koryto potoka. Je to vyše 20 rokov obecný pozemok.  

F. Gyepes sa spýtal, či môžu ďalej užívať pozemky alebo nie. Starosta odpovedal, že nie lebo tie 

pozemky sú obecné, teda patria obci. Ale dodal, že nájdu riešenie, aby mali možnosť naďalej inde 

užívať pozemok. Po menšej diskusii starosta navrhol zvolať zasadnutie Komisie výstavby, 

územného plánovania a rozvoja obce s dotknutými účastníkmi na predmetnom  pozemku z dôvodu 

riešenia tejto problematiky, prípadne určiť kde budú pôdu mimo obecného pozemku užívať. 

Zároveň dodal, že do (stredy) do 27.10. 2021 oznámi termín stretnutia komisie.  

Na otázku  „Či jeho rodina darovala obci nejaké pozemky“, starosta odpovedal i keď danú otázku 

považuje za zásah do súkromia, že áno ako aj ostatní obyvatelia, tak aj jeho rodina obci darovala 

pozemky, z ktorých niektoré vymenoval.  

Obyvateľ obce S. Hamar sa pýtal na cestu vedľa Agacsosa, ktorá bola sprivatizovaná a či tá nebola 

obecná a či by sa nemala vrátiť obyvateľom ako i na orné pôdy získané od správcu konkurznej 

podstaty. Starosta odpovedal, aby konkretizoval o ktorú cestu sa jedná, dodal, že jeho otázky sú 

zavádzajúce a aby neurážal osoby, ktoré nie sú prítomné. A dodal, že ak má záujem  môže požiadať 

písomne obecný úrad o preverenie ním požadovanú záležitosť.  

Obyvateľka obce K. Nagyová zadala otázku vo veci zverejnenej zmluvy ohľadom realizácie 

výkonu zimnej údržby pozemných komunikácií, ktorá bude odplatne vykonávaná pre obec. 

Starosta pripomenul, že daná zmluva sa vzťahuje pre obec, ale s tým, že tieto služby bude 

poskytovať obec svojimi mechanizmami za určenú cenu. P. Nagyová ďalej dodala,  či sa nedajú 

získať pozemky v prospech obce od správcu konkurznej podstaty, že obec má hájiť verejný záujem 

a v tejto záležitosti prebiehala diskusia o konkurznej podstate. Starosta dodal, že áno obec 

vysporadúva pozemky vo svoj prospech od správcu konkurznej podstaty. 



Po menšej diskusii obyvatelia obce spomenuli vykonať nápravu  na veľké jamy, ktoré vznikli 

realizovaním projektu káblových sietí, s tým že starosta danú nápravu dohodne  s dodávateľom čo 

najskôr .  

6. Prerokovanie Dodatku č. 8  o zriadení druhej vyučovacej triedy na obdobie od 1.9.2021 

do 31.8.2022 a do 31.8.2023. 

Dodatok č. 8 o zriadení druhej vyučovacej triedy v MŠ Dolné Obdokovce č. 184 na obdobie od 

01.09.2021 do 31.08.2022 alebo až do 31.08.2023 bol vypracovaný z dôvodu vysokého počtu 

zapísaných detí, ktorých je 28-30 detí. Poslanci predmetný dodatok prerokovali, poslanec Mgr. 

Miloš Tigyi ako člen Rady školy podal všetkým informácie na základe  správu o výsledkoch 

výchovno-vzdelávacej činnosti. Starosta dal Dodatok č. 8 o zriadení druhej vyučovacej triedy v MŠ 

Dolné Obdokovce č. 184 na obdobie od 01.09.2021 do 31.08.2023 poslancom na hlasovanie.  

Hlasovanie: za: 5            Proti: 0                Zdržal sa: 0   
7. Prerokovanie kúpnej zmluvy na pozemky patriace do konkurznej podstaty úpadcu. 

P. ekonómka prečítala Kúpnu zmluvu, ktorej obsahom je odkúpenie pozemkov jednotlivých 

parciel, na ktorých sú vybudované miestne komunikácie, poľné cesty, okraje vozoviek. Obec si ich 

vysporiada vo svoj prospech od správcu konkurznej podstaty. Cena je uvedená na základe 

vypracovaných znaleckých posudkov.  

Po menšej diskusii starosta obce dal Obecnému zastupiteľstvu v Dolných Obdokovciach Kúpnu 

zmluvu uzatvorenú v zmysle  § 588 a nasl. zákona č. 40/1964 Zb., Občianskeho zákonníka, v znení 

neskorších predpisov medzi: JUDr. Ján Polomský, Správca so sídlom kancelárie Miletičova 21, 

821 08 Bratislava, značka správcu S1383, IČO: 42171156, Správca konkurznej podstaty úpadcu: 

Poľnohospodárske družstvo v Pohraniciach, 951 02 Pohranice, IČO: 00 198 650, neplatca DPH 

(predávajúci) 

a Obec Dolné Obdokovce, Dolné Obdokovce 103, 951 02 Pohranice, zastúpená: Ing. Marián 

Paulisz, starosta obce (kupujúci) 

v súlade s ust. § 30 ods. 3 písm. g) VZN o zásadách hospodárenia s majetkom Obce Dolné 

Obdokovce č. 10/2016 v znení účinnom od 30.07.2016 na odkúpenie nižšie uvedených 

nehnuteľností nachádzajúcich sa v kat. úz. Dolné Obdokovce, obec: Dolné Obdokovce, okres: 

Nitra, ktoré sú zapísané na LV č. 2126 ako parcely registra “E“ evidované na mape určeného 

operátu ako: 

- Parc. č . 1597/102 trvalý trávny porast o výmere 1879 m2, o veľkosti spoluvlastníckeho 

podielu: 1/1 – ina k celku, za kúpnu cenu: 5.787,32 €, 

- Parc. č. 1597/101 trvalý trávny porast o výmere 93 m2, o veľkosti spoluvlastníckeho 

podielu: 1/1 – ina k celku, za kúpnu cenu: 231,57 € 

- Parc. č. 1595/102 ostatná plocha o výmere 6 m2, o veľkosti spoluvlastníckeho podielu: 1/1 

– ina k celku, za kúpnu cenu: 14,94 € 

- Parc. č. 1595/101 ostatná plocha o výmere 225 m2, o veľkosti spoluvlastníckeho podielu: 

1/1 – ina k celku, za kúpnu cenu: 560,25 € 

- Parc. č. 180/102 trvalý trávny porast o výmere 108 m2, o veľkosti spoluvlastníckeho 

podielu: 1/1 – ina k celku za kúpnu cenu: 268,92 € 

- Parc. č. 180/101 trvalý trávny porast o výmere 130 m2, o veľkosti spoluvlastníckeho 

podielu: 1/1 – ina k celku, za kúpnu cenu: 323,70 € 

- Parc. č. 1518/102 trvalý trávny porast o výmere 96 m2, o veľkosti spoluvlastníckeho 

podielu: 1/1 – ina k celku, za kúpnu cenu: 239,04 € 

- Parc. č. 179 lesný pozemok o výmere 17 m2, o veľkosti spoluvlastníckeho podielu: 1/1 – 

ina k celku, za kúpnu cenu: 42,33 € 

- Parc. č. 1403 vodná plocha o výmere 539 m2, o veľkosti spoluvlastníckeho podielu: 1/1 – 

ina k celku, za kúpnu cenu: 1.660,12 € 



za účelom vysporiadania vlastníckeho práva obce Dolné Obdokovce k miestnej komunikácii 

a k priľahlým pozemkom v celkovej sume spolu 9128,19 € na hlasovanie.  

Hlasovanie: za: 5                      Proti: 0                Zdržal sa: 0  

8. Prerokovanie žiadosti o odkúpenie časti pozemkov vo vlastníctve obce. 

Po prečítanej žiadosti o odkúpení  obecného pozemku od p. Jozefa Benca, bytom Dolné Obdokovce 

č. 414 poslanci žiadosť prejednali podľa priloženého geometrického plánu. Žiadateľ mieni odkúpiť 

pozemok, časť pozemku od obce,  nakoľko ho užívali oddávna ako predzáhradku a preto by si ho 

chcel po jeho odkúpení vysporiadať – zapísať aj na katastrálnom úrade. Po overení výmery, ktorú 

žiadateľ mieni kúpiť obecné zastupiteľstvo na nasledujúcom zasadnutí prehodnotí či sa jedná o 

predaj pozemku hodný osobitného zreteľa.  

Poslanci žiadosť od Jozefa Benca, bytom 951 02 Dolné Obdokovce č. 414 o odkúpenie pozemkov 

vo vlastníctve obce Dolné Obdokovce berú na vedomie.  

9. Pridelenie nájomného bytu. 

Starosta sa vyjadril, že na predchádzajúcom zasadnutí bol tiež uvoľnený byt pridelený a teraz sa 

ku dňu 2.11.2021 uvoľní dvojizbový nájomný byt C3 v NBD so súp. č. 90. Po jeho vysťahovaní sa 

byt pridelí nasledujúcemu záujemcovi. Ďalšou záujemkyňou je Marianna Uhrinová, Dolné 

Obdokovce č. 286, ktorá žije so svojou dcérou u rodičov a chcú sa osamostatniť a naďalej bývať 

v obci. Jej žiadosť bola zaevidovaná v roku 2020 a je dosť žiadostí zaevidovaných aj z iných obcí.  

Po menšej diskusii starosta obce dal pridelenie dvojizbového nájomného bytu v NBD č. 90, byt 

C3 Marianne Uhrinovej, 951 02 Dolné Obdokovce č. 286 poslancom na hlasovanie.  

Hlasovanie: za: 5                      Proti: 0                Zdržal sa: 0   

10. Prerokovanie plánovaných projektov v rámci Regionálneho združenia Dolná Nitra. 
(Počas tohto bodu programu  sa na zasadnutie obecného zastupiteľstva dostavil poslanec Norbert Gyepes). 

a) Starosta a poslanci prerokovali projekty, za ktorých by obec mohla z Regionálneho združenia 

Dolná Nitra žiadať dotáciu. Opatrenia sa zmenili a poslanci rozhodovali na čo použiť financie, na 

ktoré bude  obec žiadať dotáciu v sume pribl. 22 000,- €, tak aby boli splnené kritériá danej výzvy. 

Poslanci diskutovali o využití tejto sumy na vybudovanie detského ihriska, športových prvkov, 

preliezok, workout a fitness prvkov na ploche za Nájomným bytovým domom obce so súp. č. 90, 

na parc. č. 1518/14, ktoré by využili aj deti z nájomných bytov.  

Starosta obce dal podanie žiadosti o poskytnutie dotácie na základe výzvy RZDN o.z. na 

vybudovanie detského ihriska s osadením prvkov, fitness a workout zostáv na parc. č. 1518/14 

v rámci Opatrenia PRV 7.4. (Program rozvoja vidieka)  poslancom na hlasovanie.  

 Hlasovanie: za: 5                     Proti: 0                Zdržal sa: 1  (Norbert Gyepes) 
b) Starosta a poslanci prehodnotili zrealizovaný projekt - Program spolupráce Interreg V –A  

Slovenská republika – Maďarsko (obec Sopronkövesd), ktorého cieľom bolo oživenie miestnych 

tradícií a výmena skúseností prostredníctvom konkrétnych programov, aktivít. Projekt v sume 

pribl. 25 000,- € mal dobrú odozvu. Cieľom je spájanie ľudí, vyzdvihli Prezentáciu nádvorí v obci, 

detský tábor v „Nyáraku“, prípravu tradičných jedál obyvateľmi obce. Z projektu zakúpené stany 

a iný podporný materiál zostáva majetkom obce. Týmto starosta obce ako i poslanci ďakujú 

všetkým organizáciám a všetkým jednotlivcom, ktorí prispeli k tomuto vydarenému projektu 

a podporili ho.  

c) Starosta podal informácie aj o projekte elektrickej nabíjacej stanice, ktorá sa bude realizovať na 

parkovacom mieste, ktoré je za budovou – pri budove kultúrneho domu. Nabíjacia stanica bude 

lepšia, teda táto  nabíjacia stanica bude časovo rýchlejšia. 

d) Dokončuje sa aj úspešný projekt wifi – optické káblové vysokorýchlostné  pripojenie 

elektronickej komunikačnej siete. V rámci tohto projektu obec vybudovala vlastnú sieť, 

doteraz  pribl. 8-10 km trasu za účelom využívania  kamerového systému, verejného osvetlenia. 

e) Ďalší dotačný projekt bola výsadba zelene pri nájomnom bytovom dome č.89, teda výsadba už 

väčších stromov a zasiatie lúčnych bylín.  



f)  V obci je naplánované vybudovanie – rozšírenie vedenia verejného osvetlenia na už obývaných 

častiach ulíc s novými rodinnými domami (pred NBD č. 90, na IBV Lúky, k rod. domom za 

cintorínom, na ulici Papútja). 

g)  Ďalej na budove domu smútku boli vymenené dvere. 

h)  P. starosta ešte dodal, že sa pripravuje projektová dokumentácia kanalizácie a vodovodných  

plánov pod družstevnými vinicami na parc. č. 630. Všetky ostatné zamerania boli vykonané.  

A ďalším plánom je projektová dokumentácia smerom do  vinohradov  k čomu je potrebné   

vysporiadanie vlastníckych vzťahov. 

g)  Ďalej  spomenul zvýšenie členského poplatku spoločnému stavebnému úradu, ktorú obec uhradí 

v sume 1,50 € na osobu, 

- podané žiadosti o poskytnutie dotácie na cestovný ruch, na kultúru a šport z Nitrianskeho 

samosprávneho kraja  

- obec dôchodcom pri príležitosti Mesiaca úcty k starším zašle ďakovný list s darčekom vrátane 

stravného lístku. Jubilanti v určenej hodnote tiež obdržia dar od obce  ako i potom aj novorodenci.  

- na nasledujúcom obecnom zastupiteľstve sa prejednajú možnosti rekonštrukcie budovy „bývalej 

požiarnej zbrojnice“ a rekonštrukcia veže na kostole 

- obec má prisľúbené tony frézovaného asfaltu za účelom spevnenia daľších  komunikácií v obci.  

Na záver požiadal, aby miestne organizácie včas podali žiadosti o poskytnutie finančnej dotácie 

z rozpočtu obce na rok 2022. 

11. Rôzne. 

a) Starosta obce a poslanci na základe oznámenia o poškodzovaní obecného majetku v miestnom 

parku prerokovali dané oznámenie, ktoré je spojené aj s vandalizmom, ktorí s tým súvisí ako je 

rozbíjanie fliaš, hádzanie petárd, hrubé slovné urážky od detí, ktoré sa tam často zdržiavajú. 

Napriek viacerým upomenutiam a konzultáciám s rodičmi detí sa táto situácia nezlepšila.  

b) Starosta obce dodal, že je nutné rozšíriť parkovacie miesta pre vozidlá pri Základnej škole, 

nakoľko hlavne pri pohreboch  obyvatelia iných obcí parkujú svoje vozidlá pred bránami rodinných 

domov v blízkosti ZŠ, čím im zabraňujú vstup do ich dvorov. 

c) V závere zasadnutia poslanci prerokovali Zmluvu o dielo č. 002/2021/VH vo veci zabezpečenia 

kontroly a poradenstva  v oblasti všeobecnej bezpečnosti práce v rozsahu úloh bezpečnostného 

technika. 

Starosta dal Zmluvu o dielo č. 002/2021/VH poslancom na hlasovanie: 

Hlasovanie: za: 6                     Proti: 0                Zdržal sa: 0  

12. Sumarizácia prijatých uznesení.  

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia. 

13. Záver. 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

 

Overovatelia zápisnice: 

Mgr. Peter Gálik                 ............................. 

 

Peter Lüley                         ............................. 

 

 

 

Zapísala: Helena Lacová    ............................   


